
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 20/03/2024

Του:  Μπούμπα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Νομού Σερρών

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη

ΘΕΜΑ: «Ανάγκη ανανεώσεως του στόλου των οχημάτων πάσης φύσεως
της Αστυνομικής Διεύθυνσης Νομού Σερρών».

Κύριε Υπουργέ,

Ο νομός Σερρών είναι από τους μεγαλύτερους της χώρας με εκτεταμένο οδικό δίκτυο
κατά το πλείστον μη καλώς συντηρούμενο με κοιλώματα και φθαρμένα μέρη των
οδοστρωμάτων. Πλέον τούτων οι ορεινοί ή ημιορεινοί οικισμοί μαστίζονται από
εγκατάλειψη ένεκα της μεταναστεύσεως και της υπογεννητικότητας. Είναι συνηθισμένο
πλέον να κατοικείται μία στις τρεις ή τέσσερις οικίες και αυτές με έναν ή δύο
ηλικιωμένους. Απόρροια αυτού είναι το αίσθημα ανασφάλειας και φόβου το οποίο
διακατέχει τους πολίτες, ειδικά της παραμεθορίου περιοχής. Αντίβαρο του αισθήματος
ανασφάλειας είναι η έγκαιρη επέμβαση των δυνάμεων της τάξεως, όταν αυτή ζητηθεί με
καινούργια και κινούμενα ταχέος οχήματα. Οι αστυνομικοί όμως υπάλληλοι δια της
«Ενώσεως Αστυνομικών Υπαλλήλων Νομού Σερρών» θέτουν επιτακτικά θέμα
ανανεώσεως του στόλου των οχημάτων, διότι αποτελεί πρόβλημα για την
αποτελεσματική λειτουργία της αστυνομίας και της εμπεδώσεως του αισθήματος
ασφαλείας των πολιτών. Κατ’ αυτούς ο στόλος των αυτοκινήτων έχει να ανανεωθεί από
το 2019 και τα οχήματα, λόγω της εκτάσεως του νόμου, έχουν διανύσει εκατοντάδες
χιλιάδες χιλιόμετρα. Τα δίκυκλα της ομάδας «ΔΙΑΣ» έχουν να ανανεωθούν από το 2010
και τα οχήματα της Τροχαίας διανύουν 30 έτη χρήσεως.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να δώσετε τις σχετικές οδηγίες για την ανανέωση του στόλου των οχημάτων
πάσης χρήσεως της Αστυνομικής Διεύθυνσης του Νομού Σερρών;

Ο ερωτών Βουλευτής
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